
Vrijdag jl. organiseerden Dames en Heren 1 een avondvullend programma om extra funding 
voor het top-budget te realiseren. Meer dan 120 supporters van onze vaandelteams (die er 
beiden goed voor staan in de competitie) waren te gast in het clubhuis. 

De tafels werden bezet door een gezellige mix van o.a. ouders van spelers, groepen ouders 
van jeugdleden en bestuursleden. Met als thema Casino Royale serveerden de spelers een 
heerlijke maaltijd (mede mogelijk gemaakt door restaurant Mido) en verzorgden zij zelf het 
entertainment en een veiling onder leiding van veilingmeester Johan Westerhof. 

Het was een enorm gezellige avond met een positieve sfeer en veel nieuwe Schaerweijde-
gezichten. Erg leuk om dit een keer mee te maken. 
Heel veel dank aan iedereen die meegewerkt heeft 
om deze avond mogelijk te maken!

Topavond groot succes!

H E E R L I J K  E T E N  &  E N T E R T A I N M E N T

 N R  2 1   1 4  A P R I L  2 0 2 2



Z O N D A G  1 0  A P R I L :  C A S P E R  B E R K M A N  ( H 1 )

Casper Berkman werd Held van het Veld in de 
wedstrijd tegen Qui Vive. Casper maakte in het 
moeizame duel de zo belangrijke 1-1 door de cirkel 
binnen te lopen en de bal op fraaie wijze binnen te 
slaan. 

Casper, kind van onze club en deel uitmakend van 
de trainingsgroep van Jong Oranje had dus een 
groot aandeel in de overwinning. Vijf vragen aan 
‘De Held van het Veld’. 

1. Eerste goal in Schaerweijde Heren 1? 
Niet mijn eerste in Schaerweijde h1, wel mijn 
eerste in de competitie dit seizoen.

2. Laatste goal hiervoor in de competitie?
Op het veld zal in mijn laatste jaar jeugd geweest 
zijn.

3. Belangrijkste moment in de wedstrijd?
Dat is simpel, de goal van Horn, bezorgde ons de overwinning. 

4. Wat was het dieptepunt van de wedstrijd?
Het uitvallen van Daan Ros vanwege een ernstige blessure waardoor we hem de komende 
wedstrijden zullen missen.

5. Belangrijkste leerpunt van deze wedstrijd?
Dat we tegen elke tegenstander alles moeten geven maar ook dat we na een achterstand 
rustig en gefocust moeten blijven en zeker vertrouwen blijven houden. 

Held van het veld
G E H E I M E  &  S U C C E S V O L L E  T A C T I E K  V A N  M B 3 ?

Elke wedstrijd starten ze binnen 5 minuten met een 
doelpunt tegen. Voor MB3 het signaal om gas te geven en 
ervoor te gaan. Het lijkt de tactiek van dit energieke team! 
Ze staan bovenaan in de poule, dit weekend verstevigd 
door de score 1-11, bij Eemland in Amersfoort. 

Daarvoor liep de corner nog niet zo, dus een training 
van Pierre Regnault gevraagd. Et voilà… zaterdag vier 
goals uit de corner, met mooie varianten! Daarnaast nog 
7 veldgoals, dus lekker aan het doelsaldo gewerkt en 
de eerste plek verankerd! Wat een mooie en gezellige 
wedstrijd weer! Top gedaan meiden!

Van de Velden



Van de Velden
M C 4  P R O O S T  O P  E E N  K L I N K E N D E  O V E R W I N N I N G

Afgelopen zaterdag boekte de MC4 de grootste overwinning van 
het seizoen tegen Hilversum. Door goed en hard inspelen en mooi 
aanvalspel via de flanken werd het 9-1 voor onze MC4. 

Omdat de basis van goed spel altijd op de training ligt, was het ook 
gepast om na de training van afgelopen dinsdag te proosten op de 
mooie wedstrijd. 

Goed gedaan meiden!



Op zaterdag 14 mei is er eindelijk weer een Mini-feest! Met van 17:00 – 19:30 
uur een vol programma: lasergamen, pubquiz, eten & drinken en een DJ. 

Het team met de leukste outfit maakt kans op toffe prijzen. 

Graag per team aanmelden door de coaches via minimeisjes@schaerweijde.
nl of minijongens@schaerweijde.nl. Dit kan tot 9 mei as. Vergeet niet bij het 
aanmelden de favoriete hits voor de DJ door te geven! 

Let op! Betalen per team bij de deur door een van de coaches. pin only!

Feest voor de Mini’s
L A S E R G A M E N ,  P U B Q U I Z  &  D A N S E N !

Helaas zal Heren 1 speler Daan Ros 
dit seizoen niet meer in actie komen. 
Afgelopen zondag viel Daan uit na 
een ongelukkige val in de cirkel van 
tegenstander Qui Vive. 

Komende weken zal uit diverse 
onderzoeken moeten blijken hoe ernstig 
zijn knieblessure is. 

Wij wensen Daan veel sterkte en een 
spoedig herstel!

Daan (H1) voorlopig uitgeschakeld
B E T E R S C H A P  V O O R  D A A N !



Vrijwilligers Rubriek
V E L E  H A N D E N . . .

1) Wie zijn jullie?
Isabelle van Schelven, Lieve Braam en Astrid Hollander

2) Wat doen jullie op de club?
We zijn gestart met de Commissie Maatschappelijke Projecten. Schaerweijde wil zich inzetten voor maatschappelijke activiteiten met en voor de 
Gemeente Zeist (Sport- en preventieakkoord en JOGG gemeente) en de inwoners op het gebied van bewegen en vitaliteit. Maar ook projecten als 
trainingen voor Afghaanse vluchtelingen, gelijke kansen beleid (i.s.m. sponsor ABNAMRO), activiteiten voor Right to Play, inzameling voor Oekraïne 
horen erbij. Het is een nieuwe commissie en we gaan hier de komende periode meer invulling aan geven. Ook gaan we verkennen of we kunnen gaan 
samenwerken met de HU zodat studenten ingezet kunnen worden voor de uitvoering van maatschappelijke projecten voor Schaerweijde en de gemeente Zeist.  

3) Hoeveel tijd kost het?
Dat is nu nog lastig te zeggen maar we denken hier ongeveer 3 uur per week  mee bezig te zijn en op 
piekmomenten zal dit meer tijd zijn. 

4) Wat hebben jullie met hockey?
We hebben allemaal zelf gehockeyd, Lieve hockeyt nog steeds. 

5) Wat doen jullie in je vrije tijd?
Verschillende dingen, met de hond wandelen, golfen, padel/tennis, leuke dingen met het gezin. 

6) Wat vinden jullie goed gaan op de club?
We vinden dat de vereniging met alle vrijwilligers ontzettend goed door de hele corona periode heen 
is gekomen. Petje af voor het bestuur en hoe zij steeds weer een positieve draai aan deze moeilijke 
periode hebben gegeven. Schaerweijde bestaat dit jaar 90 jaar, dat zegt toch wel wat. 

7) Hebben jullie tips?
We zijn erg enthousiast over deze sociale pijler binnen de club. We hopen dat als er voor een bepaalde actie extra handen nodig zijn, er genoeg leden 
zijn die net als wij hun steentje bij willen dragen. En die - net zoals wij - beseffen dat we bevoorrecht zijn dat wij met onze kinderen kunnen sporten & 
bewegen. De meesten van ons kennen geen armoede en onze omstandigheden zijn over het algemeen meer dan goed. Mooi dat onze vereniging zich 
sterk maakt voor Maatschappelijke projecten en dat wij daaraan kunnen bijdragen.

Meer informatie over Maatschappelijke Projecten: Schaerweijde (schaerweijde-hockey.nl), Mailadres: maatschappelijk@schaerweijde.nl.

http://schaerweijde-hockey.nl
mailto:maatschappelijk@schaerweijde.nl.


Z O N D E R  V R I J W I L L I G E R S  G E E N  J E U G D F E E S T E N !

Na een pauze van 2 jaar kan de Feestcommissie Jeugd weer aan de 
slag. Dit seizoen organiseren we gelukkig nog een aantal feesten en 
vanaf volgend seizoen willen we weer een complete kalender vol met 
jeugdfeesten aanbieden. 

Daar hebben we nieuwe commissieleden voor nodig die niet vies zijn 
van een feestje en 5 keer per jaar willen helpen met het vormgeven 
en uitvoeren van feesten voor het dankbaarste publiek: de jongste 
jeugd en jeugd.

We organiseren de feesten voor de Maxi’s, D, C, B en A jeugd. Dat 
doen we samen met de lijncoördinatoren en het Jeugdbestuur. Wat 
stond er in de afgelopen jaren op de kalender:
• Lasergamen in de Jan Weverhal
• Film & popcorn avond
• Clinic met H1 en D1
• Hawaii Party
• Silent Disco
• Midget Golf in het clubhuis
• Kinky Koningsdag
Buiten de feesten om komen we 6 tot 8 keer per seizoen bij elkaar.

Aanmelden kan nu voor de allerleukste vrijwilligersjob van de club! 
Heb je nog vragen? 

Mail naar feestcommissie-jeugd@schaerweijde.nl of bel/app met:

Machteld Bijkerk 06 10689226 

Pepijn Martens 06-14422700

Vacature Feestcommissie Jeugd

mailto:feestcommissie-jeugd@schaerweijde.nl


J O N G  G E L E E R D …

Trainersrubriek

1) Wie ben je?
Ik ben Maxime Colnot (16), coach van JD04 met Lars Andersson (15), 2 jaar samen.

2) Welk team train je?
Ik train/coach dit jaar de jongens D4 met Lars samen. Lars en ik coachen/trainen nu voor het 2e jaar samen en het is erg leuk.

3) Hoe lang ben je al trainer?
Ik ben al 4 jaar trainer, waarvan 2 jaar trainercoach. Ik heb hiervoor 2 à 3 jaar G-hockeytraining gegeven en ik wilde graag een nieuwe uitdaging als trainer/
coach aangaan.

4) Heb je een diploma?
Ik heb geen officieel trainersdiploma, maar ik heb wel ervaring met trainingen op- en uitzetten en het uitleggen van technieken en oefeningen. Ik vind het leuk 
om dingen aan anderen te leren en vooruitgang terug te zien bij iedereen.

5) Wat vind je zo leuk aan training geven?
Het leukste aan training geven vind ik het doel om een team te verbeteren en iedereen hard 
te zien werken (voor elkaar en individueel). 
Een echt ‘team’ gevoel.

6) Welke oefeningen vind jij het leukst?
Ik vind een eind-partijtje altijd leuk om te trainen, hierbij zie je meer wedstrijd-situaties en 
kan je dus ook beter op coachen. Dit is erg representatief voor de wedstrijd op de zaterdag.

7 Wat wil je zelf nog leren?
Ik zou zelf nog graag leren echt individueel mensen beter te kunnen trainen en mensen 
echt goed persoonlijk te kunnen trainen. Op dit moment is dat vooral in teamverband.

8) Heb je tips?
Een tip zou kunnen zijn om beter te kijken naar persoonlijke verbeteringspunten bij spelers. Hierbij kan je iedereen een stukje op weg helpen bij een 
onderdeel waarbij hij nog veel/een aantal verbeteringspunten heeft.



D E E L  3

Schaerweijde Weetjes 

W I S T  J E  D A T …
• …een vast onderdeel van elk lustrum de autorally was… 

• …dit een van de grootste boosdoeners was voor het veroorzaken van echtscheidingen…

• …in 1972 slechts een enkeling de finish wist te halen….

• …dit vermoedelijk te maken had met het feit dat de organisator onder het genot van wat drank de route      

uitgestippeld had….

• … in 1973 de eerste minikampen georganiseerd werden…

• …de toernooicommissie ontzettend actief was en de Mixed-toernooien op de club ontzettend populair waren…

• …broekrokken en afgeknipte spijkerbroeken met rafels verboden waren voor vrouwen vanaf 1976 …

• …en dat het bestuur een dringende oproep deed om vooral rokken te gaan dragen…

F R I S S E  S T A R T  V O O R  D E  K L E I N S T E  N I E U W K O M E R S

Van de Velden

Woensdag 6 april is er een nieuwe instroomgroep gestart. Deze enthousiaste kinderen, die tussen 1 oktober en 
1 april 5 jaar zijn geworden, hebben hun eerste kennismaking gehad met het hockeyspel. Door nu al te beginnen 
hoeven deze jonge hockeyliefhebbers niet te wachten tot het nieuwe seizoen start. En dat werd gewaardeerd, 
want veel kinderen hadden zich aangemeld. 
In deze eerste, beste frisse training hebben ze, onder de enthousiaste begeleiding van de jeugdtrainers, 
oudertrainers en twee hoofdtrainers, spelenderwijs de eerste hockeyvaardigheden geleerd. Een mooi begin van 
hopelijk veel meer (hockey)plezier!



Schaerweijde Family & Friends 
H A P J E ,  D R A N K J E  &  T O P H O C K E Y !

Afgelopen zondag was de eerste Schaerweijde Family & Friends van dit jaar. Tijdens en 
na de thuiswedstrijd van Heren 1 tegen Qui Vive H1 trakteerde de club de honderden 
toeschouwers op bitterballen, een line up van DJ’s Bertus, Michael & Thomas en voor de 
kleinsten was er een mooi springkussen. 

Het bestuur bemande de BBQ voor heerlijke hamburgers. De eerstvolgende Schaerweijde 
Family & Friends is zondag 8 mei, bij de thuiswedstrijd van Heren 1 tegen de nummer twee 
van de promotieklasse! Kom ook gezellig kijken met gezin of team!



U I T  D E  L U S T R U M  A R C H I E V E N

1970-1980 Roerige tijden
Terugkijkend op de zeventiger jaren was dit de periode van disco, 
plateauzolen, het kleur van het interieur oranje en bruin, sleutelruil, 
autoloze zondagen, de eerste reageerbuisbaby en de treinkaping door 
Zuid-Molukse jongeren bij Wijster en De Punt. Het is na de oliecrisis van 
1973 een tijd van stijgende werkeloosheid, oplopende overheidstekorten 
en massale stakingen. Dichterbij huis werd op 17 juni 1963 het tracé 
van de A28 tussen Utrecht en Amersfoort vastgesteld. De aanleg van de 
snelweg was een van de meest omstreden projecten vanwege het aspect 
natuur en geluidsoverlast. De bouw begon 1969 bij Zeist en was twee jaar 
later al bijna helemaal klaar. De openstelling zou nog 15 jaar op zich laten 
wachten. Schaerweijde telde inmiddels 600 leden. De eerste sponsorborden 
verschenen langs het veld tot grote verontwaardiging van de leden: ze zagen 
dit als verontreiniging van de club!

Hoofdklasse
In 1974 werd de Hoofdklasse ingevoerd en startten Heren 1 in deze hoogste 
klasse. Ze zouden zich bijna 10 jaar in de Hoofdklasse handhaven. Nico 
Welschen, speler van Heren 1 en later trainer/coach van dit team zegt 
hierover: ‘Ik heb jaren Heren 1 gespeeld en zat in het team dat promoveerde naar de Hoofdklasse. Het hele clubhuis was bezopen…ha,ha! In 1976 werd 
ik bankspeler en ben ik gestopt, dat vond ik niet te verteren, en ben ik in Heren 2 gaan spelen. Ik ben toen mijn eigen bedrijf gestart én de opleiding gaan 
volgen tot tennistrainer en hockeytrainer. Vanaf 1979 ben ik vier jaar trainer/coach geweest van Heren 1. Ik ervaar Schaerweijde als een stukje thuis.’

Internationals
De aanvoerder, Flip van Lidth de Jeude, werd geselecteerd voor het Nederlands elftal. ‘Ik was 22 jaar en werd de eerste Schaerweijde-hockeyer in een 
Nederlands elftal. In totaal heb ik 19 wedstrijden met het Nederlands elftal gespeeld.’ Hij mocht mee naar de Olympische Spelen in München. Vanuit deze 
stad schreef Flip een verslag over wat hij allemaal meemaakte, hij was erg enthousiast over alle indrukken. Deze spelen werden echter overschaduwd 
door de dramatische Palestijnse aanslag op de Israëliërs. ‘Ik zag het niet zitten om verder te gaan met de Spelen en heb samen met nog drie andere het 
Olympisch dorp verlaten. Het argument om niet te wijken voor terreur vond ik niet overtuigend, ik vind nog steeds dat ze het toernooi hadden moeten 
stoppen,’ zei Flip hierover in een interview voor het 75ste lustrum. In hetzelfde jaar dat Heren 1 naar de Hoofdklasse ging, werd Robbert Wever uitverkoren 
om als aanvoerder mee te gaan met het Nederlands A-team naar Engeland voor het vijf landentoernooi.

Roerige tijden



‘Fisherman’
Schaerweijde stond tot in de verre omtrek bekend om de gezelligheid 
in het clubhuis. Na de thuiswedstrijden van de eerste teams volgde 
er standaard een theedansant. Op vrijdagavond was er één keer per 
maand een soosavond. Schaerweijde had zelfs een huisband. De bar 
werd bestierd door ‘Fisherman’ die een ijzeren regime hanteerde in 
de keuken. Gerard Visser schreef wekelijks over zijn keuken en deelde 
zwarte pluimen uit als je niet kwam opdagen (niet stoer dus), een rode 
voor normale werkzaamheden oplopend van wit, blauw naar oranje. De 
oranje pluimen waren slechts voor enkelen weggelegd en aan het einde 
van het seizoen werd de Gouden pluim uitgereikt aan degene die het 
seizoen het allerbeste had gepresteerd. 

Jan Wever Hal & De Kuil
De bouw van de Jan Wever Hal heeft heel wat voeten in de aarde gehad. 
‘De Kuil ’ werd afgegraven tot een diepte van ca. 4,75 meter en er werd 
zo’n 40.000 kubieke meter zand uitgehaald. Tijdens de bouw had het 
verschrikkelijk hard geregend waardoor het talud was gaan schuiven 
en de hele hal onder water was gelopen met water en zand. De vloer 
moest volledig vervangen worden en de grond opnieuw gestut. Een 
enorme financiële aderlating voor de club. Maar op 16 juni 1979 was 
het zover en werd de hal officieel geopend door mevrouw Wever. Haar 
man Jan Wever, oud voorzitter, had zich enorm ingespannen voor de 
bouw van deze hal en was eerder dat jaar overleden. 

Clubhuis
Kort na de opening van het nieuwe clubhuis was er al behoefte 
aan uitbreiding, meer kleedkamers voor de dames en de 
heren. Architectonisch was het onverantwoord om alleen de 
benedenverdieping uit te breiden en daarom werd ook de 
bovenverdieping gelijk meegenomen. In het voorstel zat een ontwerp 
voor een cosy-corner met een intieme bar en uitbreiding van de 
keuken. Deze zogeheten ‘Heerenkamer’ was alleen bedoeld voor leden 
en hockeykleding was uit den boze. 

Volgende keer 1980-1990
Alle teksten van deze rubriek zijn ontleend aan het lustrumboek 
Schaerweijde 75 jaar. Onze dank gaat uit naar deze lustrumcommissie!

Jan Wever


